
Referat fra bestyrelsesmøde mandag den 5. Maj 2014-05-05 
 
 

1. Godkendelse af referat fra seneste møde - Godkendt 
2. Opfølgning på generalforsamlingen 

 Tine og Bjarne i nr. 111 ytrede ønske om, at træer for enden bliver 
beskåret/fældet, da de er nervøse for, at træerne i en evt. kommende storm vil 
vælte ind i deres hus. Bestyrelsen kontakter kommunen. Pernille kontaker. 

 Der var utilfredshed med, at folk lufter hunde uden at der bliver samler 
hundelorte op. Bestyrelsen rundsender skrivelse, hvor der appelleres til, at folk 
samler op. Desuden blev det drøftet, om der skal opsættes spande. 

 Desuden strammes der op på, at trailere mm. ikke må have fast parkeringsplads 
på fællesområder, og biler ikke må holde uden for parkeringspladser. Linda 
laver en skrivelse til dette og ovenstående. 

 Der er opsparet 250.000 (incl. budget for 2014) til legeplads, som er besluttet at 
føre over på en separat konto, indtil vi kan bygge en legeplads. Pernille sikrer 
dette.  

3. Fællesarealet – Der er tilkendegivet fra medlemmer af Ramsøbakken, at de gerne vil 
give et sponsorat til legeplads. Før området er overdraget kan bestyrelsen ikke gøre 
yderligere. Men det tilstræbes at få lavet en legeplads så snart, det er muligt. 
Svendsen er i gang med at p.t. i gang med at færdiggøre området. Bestyrelsen forsøger 
at komme i dialog med Svendsen og har sendt tilbud om dialog, bl.a. med hensigt på 
mere belysning i etape 3 samt endelig overdragelse. Bestyrelsen sender forslag om at 
mødes i nær fremtid. Leif sender mail til Mølbak. 

4. Legeplads – Der indhentes 2-3 tilbud på legepladser. Inden legepladsen opføres, 
sendes tilbud rundt til foreningen, og der indkaldes til ekstraordinær 
generalforsamling for at beslutte dette. 

5. Havedag – der afholdes havedag efter sommerferien. Datoen findes på næste 
bestyrelsesmøde, og bestyrelsen sender invitationer ud inden. 

6. Vejfest – Der afholdes vejfest den 9. August 2014. Der bestilles gris igen, og alle tager 
tilbehør med til fælles buffet. Det tilstræbes at holde festen på det grønne område, og 
det planlægges at starte tidligere end de andre år, hvor der vil være nogle fælles 
lege/spil, inden der spises.     

7. Telt – Bestyrelsen afhenter tilbud og køber et telt snarest. Bestyrelsen har besluttet, at 
teltet kan lejes ud af medlemmer til 300 kr.  

8. Naboovervågning – Der skal bestilles et skilt. Pernille bestiller. 
9. Bestyrelsesforsikring – Det blev drøftet, om det er hensigtsmæssigt at have en 

bestyrelseforsikring. Pernille har fået tilsendt tilbud fra Codan, som bliver rundsendt. 
Der tages efterfølgende stilling til, om det er hensigsmæssigt. 

10. Hjemmeside. Bestyrelsen samler alle emailadresser på alle medlemmer, så referater 
mm. kan komme på hjemmesiden, og der kommer mail ud, når der er nyt. Alle samler 
mailadresserne.  

11. Næste bestyrelsesmøde mandag den 16. Juni kl 19.30.  


